
 
Verksamhetsberättelse för Club la boule de Trix, verksamhetsåret 2024 

Information om klubben: 
Vi hade under året 57 personer med tävlingslicens. Vi har representanter i WDBFs styrelse i form av 
Oliver Thorell som är ordförande och Kaisa Andersson som är kassör. 
Vi har varit representerade på både WDBFs och SBFs årsmöte samt WDBFs klubbkonferens.  

Styrelsen har bestått av: 
Ordförande: Mattias Thorell 
Ledamot: Jenny Jönsson 
Ledamot: Petra Karlsson 
Ledamot: Tommy Michanek 
Ledamot: Jörgen Strende 

Valberedning: Kaisa Andersson och Lars Hesse 

Tävlingskommitté: 

Jörgen Strende, Åsa Lindberg, Matthias Thorell, Oliver Thorell och Tommy Michanek 

Hallkommitté: 

Lennart Andersson, Lars Hesse, Hannu Kolehmainen och Matthias Thorell 

Egna arrangemang: 
Lag-DM WDBF 

Svenska Cupen öppen, finalhelg (SBF) 
Svenska Cupen, Dam kvalomgång, samt finalhelg.(SBF) 
Nordic Petanque Weekend TRX 
Måndagsträning öppen för alla TRX 
Måndagstävling, 20kr, öppen för alla TRX 
Torsdagar. Petanque fight, tävling. Även träningskvällar.  

Tävlingsverksamhet vi deltagit i: 
Svenska cupen dam (utslagna i kvalet) 
Svenska cupen V55 (utslagna i kvalet) 
Svenska cupen öppen (utslagna i kvalet) 
Seriespel, slutade 2:a i div 1, i division 2 slutade vi på 4:e plats och i div 3 blev det en sistaplats och 
därmed nedflyttning. 
I seriespelet V55 hade vi i år 2 lag. Det blev serieseger i Div5 vilket innebär uppflyttning till Div4. Och 
en 2:plats i Div8. 

DM 

Många framgångar och mycket medaljer till klubben! Dessutom bästa klubb i klasserna Öppen, Dam 
och V55. Riktigt bra gjort! KM på DM pratades det om en hel del. 

SM 

Även på SM blev det många framskjutna placeringar. Utöver 5 medaljplatser även ett antal 
kvartsfinaler. 
 
En sammanställning av resultat och ytterligare kommentarer finns i separat dokument som bilaga. 



 
I övrigt ser vi många Trixare som tävlar och som vinner, det är grymt kul och viktigt att vi syns ute i 
gruset. 
 
Boulehallen 
Fr.o.m. i år har vi infört hallkort som ska förenkla administrationen. Det har varit en del diskussioner 
med BON då det finns lite åsikter hur saker ska hanteras. Dock inget som inte går att lösa. Vår 
ställning är att hallen är stor nog att vi alla borde kunna samsas och samverka för boulens bästa.  
 
 
 


